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Underwerp 

Verplaatsing Korfbalvereniging It Fean naar Vierstromenland. 

 

 

Wy stelle jo foar te besluten om: 

1. Akkoord te gaan met het voorstel van het college om korfbalvereniging It Fean 

te verplaatsen. 

2. Voor 2023 €898.000 krediet (inclusief btw en compensatie SPUK-sport) 

beschikbaar te stellen voor de aanleg van twee nieuwe korfbalvelden, de 

bijbehorende terreininrichting, parkeerplaatsen en de bouw van de 

kleedkameraccommodaties in een nieuw verenigingsgebouw op het 

sportcomplex bij Vierstromenland. 

3. De bijbehorende kapitaallasten ter hoogte van €34.554 mee te nemen in de 

meerjarenraming van de Programmabegroting 2024. 

4. In 2023 eenmalig €75.000 bij te dragen in de cofinanciering van een LEADER-

subsidie voor de realisatie van een kantine in het nieuwe verenigingsgebouw.  

5. In te stemmen met de beschreven uitwerking van de inrichting van het 

sportcomplex bij Vierstromenland en het college de opdracht te geven om de 

realisatie (conform bijlage 1) verder voor te bereiden.  

 

 

Koarte gearfetting 

Op sportpark It Ketting in Surhuisterveen zijn twee voetbalverenigingen en een 

korfbalvereniging actief. Uit een analyse is gebleken dat de capaciteit van het sportpark 

in zijn huidige vorm voor alle verenigingen te beperkt is. Daar komt bij dat de capaciteit 

over een aantal jaren nog beperkter wordt doordat het huidig kunstgrasveld van 2028 

niet meer kan worden gebruikt als gevolg van de verplaatsing van beddenfabrikant 

AVEK. 

 

Om meer ruimte te creëren wordt de raad voorgesteld om korfbalvereniging It Fean te 

verplaatsen naar sportpark Vierstromenland en daarvoor krediet en cofinanciering voor 

een subsidie beschikbaar te stellen. Bij Vierstromenland is voldoende ruimte om, naast 
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de bestaande skeelerbaan, twee korfbalvelden aan te leggen en een nieuw 

verenigingsgebouw te bouwen. 

 

Foech ried/kolleezje: 

Het college heeft besloten om de raad voor te stellen korfbalvereniging It Fean te 

verplaatsen naar sportcomplex Vierstromenland in Surhuisterveen. Aan de raad ligt nu de 

besluitvorming over het plan, het benodigde krediet, cofinanciering in een subsidie en de 

verdere uitwerking voor. 

 

Ynlieding 

Het gebied rond sportpark It Ketting in Surhuisterveen is op dit moment sterk in 

ontwikkeling. Op het sportpark zijn op dit moment de voetbalverenigingen v.v. ’t Fean 

’58 en VV Surhuisterveen actief. Ook is It ketting de thuisbasis van korfbalvereniging It 

Fean. In 2019 is de capaciteitsbehoefte van deze verenigingen in beeld gebracht en uit 

deze analyse blijkt dat de capaciteit van sportpark It Ketting in zijn huidige vorm te 

beperkt is voor alle verenigingen. 

 

Naast het sportpark lag tot voor kort een bosperceel, waarvan de bomen zijn gekapt. Het 

perceel is door derden aan beddenfabrikant Avek verkocht zodat het bedrijf verplaatst 

kon worden naar een nieuwe locatie. Inmiddels wordt hier al een nieuw gebouw 

neergezet. Ook het kunstgrasveld van It Ketting wordt in de toekomst (2028) fysiek aan 

Avek overgedragen, maar de komende 6 jaar is het gebruik van dit veld nog 

gegarandeerd op basis van een recht van opstal. 

 

Het besluit over de toekomstige verplaatsing van Avek (zie zaaknummers Z2020-01101 

en Z2020-03526) zette de ontwikkeling van het sportcomplex in feite op slot. De 

capaciteit op het sportpark was al onvoldoende, maar dat wordt nog krapper als het 

kunstgrasveld over een paar jaar niet meer beschikbaar is. Het Avek-besluit hield 

daarmee ook in dat er vervolgstappen genomen moesten worden in de strategie rond de 

sportvelden in Surhuisterveen.  

 

Om de sportverenigingen in de komende jaren voldoende ruimte te kunnen blijven 

bieden, wordt op dit moment onderzocht hoe de capaciteit vergroot kan worden. Een van 

de mogelijkheden is het verplaatsen van de korfbalvereniging en de vrijgekomen ruimte 

te benutten voor de voetbalverenigingen. Een tweede verdergaande mogelijkheid kan 

zijn dat op termijn alle sportverenigingen naar andere locaties verplaatst worden en dat 

het gebied herontwikkeld wordt als bedrijventerrein in combinatie met woningbouw.  

 

Omdat de korfbalvereniging in beide gevallen sowieso verplaatst wordt, is er de 

afgelopen periode in samenwerking met It Fean gezocht naar mogelijkheden voor een 

nieuwe locatie. Voorgesteld wordt om de korfbalvereniging te verplaatsen naar het 

braakliggende terrein naast de skeelerbaan bij Vierstromenland. Uit het overleg met de 

vereniging is dit als een geschikte locatie naar voren gekomen.  

 

In april 2021 is over de verplaatsing van de korfbalvereniging een eerder voorstel naar 

de raad gestuurd. Hierbij werd uitgegaan van een gezamenlijk exploitatie van een 

kantine met de naastliggende skeelervereniging. Dit voorstel is echter van de 

raadsagenda gehaald omdat er vanuit omwonenden vragen ontstonden over de 

ontsluiting van het terrein en de hoeveelheid parkeervakken. Ook waren er tussen de 

gemeente en de It Fean nog verschillen van inzicht over de aanpak rond de kantine en de 

eigen bijdragen van de vereniging hierin (zie ook Kanttekenings, onder Alternatieven). 
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Voor de inrichting van het totale sportterrein bij Vierstromenland is nu een nieuw  

inrichtingsontwerp gemaakt (zie bijlage 1). Daarbij worden twee korfbalvelden aangelegd 

aan de noordkant van het sportterrein, op het braakliggende terrein tussen de bestaande 

skeelerbaan en de Vierhuisterweg. De velden worden aangelegd conform de eisen van de 

korfbalbond. Daarnaast wordt er een nieuw verenigingsgebouw voor de korfbalvereniging 

gebouwd. Het verenigingsgebouw krijgt daarbij 4 kleedkamers, 2 

scheidsrechterskleedkamers en de nodige opslagruimte (zie bijlage 3).  
 

Het braakliggende terrein waar de korfbalvelden komen, wordt nu nog wel gebruikt door 

de Fryske Wâld Boogschutters. Er is echter inmiddels een alternatieve locatie gevonden 

waar de boogschutters terecht kunnen als de aanleg van de nieuwe korfbalvelden start.  

 

Te berikken effekt 

Met deze aanpak willen we niet alleen bereiken dat er een goede toekomstbestendige 

plek voor korfbalvereniging It Fean komt, maar ook dat er een optimale bezetting 

ontstaat van alle sportparken in Surhuisterveen.  

 

Arguminten 

 

Ontwikkelmogelijkheden en capaciteitsbehoefte sportverenigingen 

De huidige capaciteit van It Ketting zit de ontwikkeling van de drie sportverenigingen nu 

al in de weg, maar zodra het kunstgrasveld overgedragen wordt aan Avek, worden de 

ontwikkelmogelijkheden op het sportcomplex verder beperkt.  

 

Door een nieuwe locatie te creëren voor korfbalvereniging It Fean, wordt ruimte gemaakt 

en wordt het mogelijk om de voetbalverenigingen voldoende capaciteit te bieden op de 

huidige locatie. Wel zou er dan, vanaf het moment dat het huidige kunstgrasveld niet 

meer gebruikt kan worden, flink geïnvesteerd moeten worden in de huidige locatie 

(velden draaien, nieuwe kleedkamers etc.). Om deze reden wordt daarom op dit moment 

nog onderzocht of het haalbaar is om ook de voetbalverenigingen te verplaatsen naar 

een nieuwe locatie, waarbij de huidige locatie dan mogelijk als nieuwe ontwikkellocatie 

geschikt gemaakt kan worden. Na het onderzoek wordt over de voetbalvelden een apart 

voorstel aan de raad voorgelegd. 

 

Door nu een goede en toekomstbestendige locatie te kiezen voor korfbalvereniging It 

Fean, wordt bereikt dat de vereniging niet meer hoeft te anticiperen op de veranderingen 

en de capaciteitsproblemen op de oude locatie. Ook is het voor de uitstraling van de 

vereniging goed als er een definitieve eigen plek komt.   

 

Doelstelling gemeente 

De gemeente wil sport zo veel mogelijk inzetten om een actieve en gezonde leefstijl bij 

haar inwoners te stimuleren. Ook mogen er geen inwoners “aan de kant staan”. Om dit 

mogelijk te maken moeten inwoners zoveel mogelijk naar eigen wens en behoefte 

kunnen sporten en dit kan alleen als de faciliteiten voor sport optimaal zijn. De nu 

voorgestelde aanpak past in deze strategie.  

 

Het terrein bij Vierstromenland wordt hiermee een volwaardige sportlocatie met diverse 

mogelijkheden. De accommodaties kunnen daarbij niet alleen gebruikt worden voor 

sport, maar ook voor andere maatschappelijke activiteiten. Dit laatste heeft SNN 

(Samenwerkingsverband Noord-Nederland) doen besluiten om een LEADER-subsidie toe 

te kennen (zie ook onder Financiën). 
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Keuze voor sportcomplex Vierstromenland 

De locatie bij Vierstromenland is als meest reële optie beoordeeld voor de nieuwe 

korfbalvelden omdat een groot deel van de openbare infrastructuur (ontsluitingsweg en 

een deel van de benodigde parkeergelegenheid) hier al aanwezig is. Ook is hier 

braakliggend terrein beschikbaar dat in eigendom is van de gemeente. De twee nieuwe 

velden en de bouw van het verenigingsgebouw kunnen dus relatief eenvoudig 

gerealiseerd worden. Daarnaast heeft de locatie al een sportbestemming, er hoeft alleen 

maar een omgevingsvergunning aangevraagd te worden.  

 

De nieuwe locatie biedt de ruimte om het terrein nieuw in te richten conform de actuele 

normen. Niet alleen biedt het nieuwe terrein meer vierkante meters oppervlak. Ook is de 

rechthoekige vorm van het terrein gunstiger in te richten als het bestaande 

trapeziumvormige terrein. De afstand naar de omliggende woningen is op deze locatie 

ook relatief groot. De dichtstbijzijnde woning staat straks aan de westkant van de 

korfbalvelden, maar tussen de velden en de woning kan ook nog een extra bufferzone 

van groen aangelegd worden (zie bijlage 1).   

 

Zelfwerkzaamheid en subsidie 

Korfbalvereniging It Fean hecht veel waarde aan een eigen verenigingsgebouw en een 

zelfstandige exploitatie daarvan. Om dit mogelijk te maken steekt de vereniging met 

vrijwilligers eigen tijd in de bouw van de kantine. Werkzaamheden die door vrijwilligers 

opgepakt worden bestaan onder andere uit opruimwerkzaamheden en metselwerk, maar 

ook nemen ze schilderwerk en afbouwtimmerwerk voor hun rekening. Het werk van de 

vrijwilligers vertegenwoordigd naar schatting in totaal 500 mensuren en dit komt overeen 

met een kostenbesparing van ongeveer €20.000. 

 

Daarnaast heeft de vereniging actief werk gemaakt van het binnenhalen van diverse 

subsidies voor de bouw van de kantine. Een van deze subsidies betreft een LEADER-

subsidie van Samenwerkingsverband Noord-Nederland (SNN) ter hoogte van €150.000. 

Deze subsidie is inmiddels toegekend, maar een voorwaarde van deze subsidie is wel dat 

de gemeente voor 50% bijdraagt in de cofinanciering van de subsidie (zie ook onder 

Finânsjes).  

 

Kanttekenings 

 

Alternatieven 

Op het punt van de ruimtebehoefte wordt er ook onderzoek gedaan naar verplaatsing 

van de voetbalverenigingen naar een andere locatie. Daar zou de korfbalvereniging ook 

in meegenomen kunnen worden, maar qua tijdspad loopt dat echter niet parallel en 

bovendien is de ruimte bij Vierstromenland al in het bezit van de gemeente. Als de 

korfbalvereniging samen met de voetbalverenigingen naar een geheel nieuwe locatie zou 

gaan, moet er meer grond worden aangekocht. De nu gekozen aanpak is daarom 

planningstechnisch gunstiger en goedkoper. 

 

In principe zijn er ook wel andere locaties aan de rand van Surhuisterveen te vinden 

waar de korfbalvereniging naar toe verplaatst kan worden, maar ook hiervan zou de 

gemeente de grond nog moeten aankopen. Ook is er geen locatie te vinden waar er al 

ontsluiting en infrastructuur aanwezig is en waar de bestemming sport op ligt. Al deze 

factoren brengen daarom meer voorbereidings- en investeringskosten met zich mee dan 

bij de verplaatsing naar Vierstromenland. 

 

In lijn met het eerdere voorstel uit april 2021 kan er nog steeds voor gekozen worden om 

het gebouw bij de skeelerbaan uit te breiden met kleedkamers en bergruimtes voor It 



Ried : 22 april 2021 
Punt :  
Side : 5 

 
 
 
 

 

 

 

Fean. Aansluitend bij de wens van de vereniging, kan daarbij dan een losse kantine bij de 

korfbalvelden zelf gebouwd worden. Deze aanpak is bouwtechnisch gezien echter 

complexer dan één nieuw gebouw en het is daarmee ook niet goedkoper. Daar komt nog 

bij dat één nieuw gebouw vrijwel energieneutraal te realiseren is en bij een 

gecombineerde aanpak met het gebouw van de skeelervereniging is dat financieel niet 

rendabel. Ook heeft dit niet de voorkeur van de korfbalvereniging omdat de functionele 

ruimten dan geknipt en gescheiden zijn van elkaar.  

 

Risico’s 

Er bestaat een risico dat de ruimtebehoefte van de sportverenigingen in de komende 

jaren juist terugloopt en dat er onnodig nieuwe velden worden aangelegd. De kans 

daarop wordt echter klein geacht. In de coronaperiode bleef het aantal leden weliswaar 

stabiel, maar over het algemeen liet de ledenontwikkeling van de sportverenigingen in de 

afgelopen jaren een stijgende tendens zien.   

 

De risico’s van de aanleg van de korfbalvelden op de voorgestelde locatie zijn heel 

beperkt. De locatie is al van de gemeente en in de terreinopzet is ruimte voor uitbreiding. 

Ook zijn er gedetailleerde kredietramingen opgesteld. Desondanks kunnen er bij de 

verdere uitwerking van de plannen of de uitvoering nog extra (onverwachte) kosten naar 

voren komen. Om dit af te dekken is er in de ramingen rekening gehouden met 

onvoorziene kosten. Afgelopen jaar is wel gebleken dat de prijzen als gevolg van externe 

factoren, zoals een oorlog in Oekraïne en een energiecrisis, extreem kunnen stijgen. 

Overigens blijven de financiële risico’s voor de gemeente in principe beperkt tot de 

aanleg van de korfvelden en de bouw van de kleedkamers. De financiële risico’s die 

samenhangen met de bouw van de kantine liggen bij korfbalvereniging It Fean.  

 

Bij investeringen in sportfaciliteiten wordt gebruik gemaakt van de SPUK-regeling voor 

sport (zie ook onder Finânsjes). Hiermee kan de gemeente een groot deel van de btw-

component in het project compenseren. Deze regeling loopt formeel echter tot en met 

2023. Voor 2024 is nog geen besluit genomen over het voortzetten van de SPUK-

regeling, maar uit informatie van het ministerie van VWS blijkt wel dat de compensatie 

op een andere manier bij gemeenten terecht komt als de regeling wordt afgeschaft. Het 

risico op mislopen van btw-compensatie (in welke vorm dan ook) wordt daarom als klein 

ingeschat. 

 

Als het gaat om de financiering van sportaccommodaties hanteert de gemeente in 

principe de lijn dat de gemeente zorgt voor de financiering van de kleedruimtes en 

bergruimtes en dat een vereniging dit doet voor de kantine. Met de cofinanciering van de 

LEADER-subsidie wijkt de gemeente in feite van deze lijn af en daarmee is er een risico 

op precedentwerking. De cofinanciering voor It Fean werd echter pas in overweging 

genomen nadat zij zelf heel veel verschillende financieringsbronnen gevonden hadden. 

De lat ligt daarmee dus wel hoog voor andere verenigingen die in de toekomst op een 

vergelijkbare manier cofinanciering zoeken. Het is niet de bedoeling dat de gemeente op 

voorhand losse bijdragen gaat verstrekken.   

 

Finânsjes 

Vanuit financieel oogpunt is de verplaatsing van de korfbalvereniging op te delen in twee 

onderdelen: 

1. aanleg korfbalvelden en realisatie kleedkamers in het verenigingsgebouw 

2. realisatie kantine in het verenigingsgebouw 

Het eerste deel valt onder de financiële verantwoordelijkheid van de gemeente en het 

tweede deel valt onder de financiële verantwoordelijkheid van de vereniging. 
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Benodigd krediet en kapitaalslasten korfbalvelden en kleedkamers 

Voor de aanleg van de korfbalvelden en de realisatie van de kleedkamers is nog geen 

budget beschikbaar. De raad wordt daarom voorgesteld om akkoord te gaan met het 

beschikbaar stellen van in totaal €898.000 geraamd krediet. De bedragen zijn 

weergegeven in onderstaande tabel en zijn inclusief btw. Bij zowel de berekening van de 

kapitaalslasten als het krediet is ook rekening gehouden met een compensatie van 75% 

van de btw-component via de SPUK-regeling voor sport. Dit percentage is op dit moment 

de best mogelijke inschatting. De definitieve teruggave is afhankelijk van de 

eindafrekening en kan mogelijk nog effect hebben op de kapitaalslasten. 

 
Korfbalvelden en kleedkamers Jaar realisatie Geraamd krediet  

Realiseren 2 kunstgras korfbalvelden 
 

2024 €153.000,00 
 

Veldinrichting en -verlichting incl. hekwerken 
 

2024 €101.000,00 

Realiseren terreininrichting en parkeerplaatsen 
(20 st.) 

2024 €176.000,00 

Realiseren kleedruimtes in verenigingsgebouw 2023 €468.000,00 

Totaal 
 

 €898.000,00 

 

Het gevraagde krediet dient, afhankelijk van de technische levensduur van de 

verschillende onderdelen, geactiveerd te worden met afschrijvingstermijnen die variëren 

tussen 15 en 40 jaar. De jaarlijkse kapitaalslasten die daaruit voortvloeien voor de totale 

verplaatsing, bedragen €14.040 ingaande 2024 en ingaande 2025 lopen die op naar 

€36.182. 

 

In de bovenstaande tabel staan de netto bedragen die nodig zijn voor het project. In de 

administratie worden de bedragen bruto opgenomen, met als uitgaven de investeringen 

inclusief btw en met als inkomst de terugontvangen compensatie SPUK-sport.  

 

In de financiële planning was al rekening gehouden met de vervanging van de huidige 

kleedkamers van de korfbalvereniging. Bij de voorgestelde aanpak hoeven deze kosten 

echter niet meer gemaakt te worden. Daarmee valt een jaarlijks bedrag van €1.628 vrij. 

De totale verhoging van de jaarlijks kapitaalslasten komen daarmee per 2024 op 

€12.412 en per 2025 op €34.5542. Deze lasten worden verwerkt in de meerjarenraming 

van de Programmabegroting 2024. 

 

Financiële dekking kantine  

Korfbalvereniging It Fean brengt in principe zelf het benodigde geldbedrag in voor de 

realisatie van een kantine in het verenigingsgebouw. De vereniging doet dit door eigen 

financiële middelen in te zetten, zelfwerkzaamheid te organiseren en door subsidies aan 

te vragen.  

 

Een belangrijke financieringsmogelijkheid voor de vereniging is een LEADER-subsidie van 

samenwerkingsverband Noord-Nederland (SNN). Deze subsidie is inmiddels toegekend 

en dit kan voor de vereniging een bijdrage van €150.000 opleveren. Afhankelijk van het 

ingediende project worden de subsidies door verschillende overheden bijeengebracht en 

in dit geval zijn dat Provincie Fryslân en Gemeente Achtkarspelen voor elk 50%. Een 

voorwaarde voor het kunnen benutten van deze subsidiemogelijkheid is dus dat de 

gemeente hierin €75.000 bijdraagt voor cofinanciering. 
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Financiële dekking kantine Kosten Financiering 

Realisatie kantine in verenigingsgebouw 

 

€314.000 

 

 

Zelfwerkzaamheid (500 mensuren)  -/- €20.000 

Eigen financiële middelen It Fean en diverse 
subsidies 

 -/- €144.000 

LEADER-subsidie SNN (50% Provincie 

Fryslân en 50% Gemeente Achtkarspelen)  

 -/- €150.000 

Totaal 
 

€314.000 -/-€314.000 

 

Provincie Fryslân is penvoerder namens SNN en zij brengen het bedrag van €75.000 

direct bij de start van het project in rekening bij de gemeente. Deze bijdrage aan activa 

in eigendom van derden mag volgens de regels van de BBV over de gebruiksduur 

(economische levensduur) van de kantine worden afgeschreven. Dit betekent dat het 

effect van de gemeentelijke bijdrage aan de LEADER-subsidie over meerdere jaren wordt 

verdeeld waardoor het effect op de exploitatie lager is. Uitgaande van de door de 

vereniging gehanteerde gebruiksduur van 40 jaar, betekent dit per 2024 een jaarlijks 

negatief effect op de exploitatie van €2.100.  
 

Als een vereniging meer dan €200.000,00 ontvangt over drie belastingjaren, wordt dit in 

principe aangemerkt als staatssteun. In het geval van It Fean is hier geen sprake van en 
de vereniging kan zich daarom beroepen op een zogenaamde de-minimusvrijstelling. De 

vereniging heeft hiervoor inmiddels een de-minimusverklaring ingevuld bij de aanvraag 

van de subsidie.   

       

Exploitatielasten 

De verplaatsing van de korfbalvereniging heeft in principe geen invloed op de jaarlijkse 

exploitatiekosten. Deze kosten worden in de nieuwe aanpak niet hoger. 

 

Effect op de (meerjaren)begroting 2023 

De raad heeft op 3 november de begroting 2023 vastgesteld. De (meerjarige) financiële 

gevolgen van dit voorstel zijn niet verwerkt in deze begroting. In de onderstaande tabel 

zijn de financiële effecten op de meerjarige begrotingsstanden 2023 weergegeven. 

 
Effect 2023 2024 2025 2026 

Kapitaallasten Korfbalvelden en 
kleedkamers 
 

0 -/- 12.412 -/- 34.554 -/- 34.554 

Afschrijving LEADER-subsidie 0 -/- 2.100 -/- 2.100 -/- 2.100 

Totaal 
 

0 -/- 14.512 -/- 36.654 -/- 36.654 

     

Begrotingsresultaat (B2023) 616.000 1.943.000 1.654.000 -/- 684.000 

Begrotingsresultaat na 
verwerking voorstel 

616.000 1.928.488 1.617.346 -/- 720.654 
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Voor de jaren 2023 tot en met 2025 laat de begroting een positieve stand zien. Echter in 

2026 laat de begroting een negatieve stand zien. Hoewel in de begroting 2023 al 

rekening was gehouden met een niet sluitende begroting in 2026, leidt dit voorstel tot 

een verhoging van het negatieve resultaat. 

 

Boargerpartisipaasje 

N.v.t.  

 

Kommunikaasje 

In de afgelopen weken zijn de stichting Blauknopke (skeelerbaan) en de Tennisvereniging 

T.S.O. op de hoogte gebracht van het voorstel van het college en het 

besluitvormingsproces dat in gang gezet is. Daarnaast zijn de direct aanwonenden van 

het terrein en de buurtvereniging in kennis gesteld van de plannen. Tot slot zijn de 

Fryske Wâld Boogschutters en de eigenaar van het terrein waar zij in de toekomst naar 

toe gaan, op de hoogte gebracht.  

 

Na de besluitvorming in de raad worden alle betrokkenen opnieuw ingelicht. Op dat 

moment start ook de verdere detaillering van het ontwerp en de voorbereiding van de 

realisatie. In dit traject krijgen de betrokkenen ook gelegenheid voor inspraak.  

 

Ferfolchtrajekt 

Het college stelt voor om akkoord te gaan met de start van de verdere detaillering van 

het ontwerp en de voorbereidingen voor de realisatie. Dit traject is gericht op de 

aanbesteding en realisatie van het plan in de periode van januari 2023 tot en met juni 

2024. In bijlage 4 is een planning van het hele traject opgenomen. In de eerste helft van 

2023 worden de bestemmingsplannen en vergunningen dan in orde gemaakt. 

 

In de aanloop naar de aanbesteding van het project worden met korfbalvereniging It 

Fean nog nadere contractuele zaken vastgelegd. Hierbij worden onder andere afspraken 

gemaakt over onder andere takenverdeling bij de uitvoering en verdeling van de 

(financiële) risico’s (kleedruimten vs. kantine).  

 

 

  

 

 

Buitenpost, …… 2022 

 

 

 

 

het college van burgemeester en wethouders van Achtkarspelen, 

 

secretaris, 

 

dhr. mr. M.P. de Jong 

 

burgemeester, 

 

dhr. mr. O.F. Brouwer 
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Riedsbeslút  

 

 

De raad van de gemeente Achtkarspelen; 

 

gelezen het voorstel van het college van burgemeester en wethouders d.d.  punt nr.: @; 

 

 

Beslút: 

1. Akkoord te gaan met het voorstel van het college om korfbalvereniging It Fean te 

verplaatsen. 

2. Voor 2023 €898.000 krediet (inclusief btw en compensatie SPUK-sport) 

beschikbaar te stellen voor de aanleg van twee nieuwe korfbalvelden, de 

bijbehorende terreininrichting, parkeerplaatsen en de bouw van de 

kleedkameraccommodaties in een nieuw verenigingsgebouw op het sportcomplex 

bij Vierstromenland. 

3. De bijbehorende kapitaallasten ter hoogte van €34.554 mee te nemen in de 

meerjarenraming van de Programmabegroting 2024. 

4. In 2023 eenmalig €75.000 bij te dragen in de cofinanciering van een LEADER-

subsidie voor de realisatie van een kantine in het nieuwe verenigingsgebouw.  

5. In te stemmen met de beschreven uitwerking van de inrichting van het 

sportcomplex bij Vierstromenland en het college de opdracht te geven om de 

realisatie (conform bijlage 1) verder voor te bereiden.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 

de raad van de gemeente Achtkarspelen van ….. 

 

 

 

De griffier, 

 

 

 

dhr. mr. G.J. Andringa 

 

 

De voorzitter, 

 

 

 

dhr. O.F. Brouwer 

 

 

 

 


